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PÖYTÄKIRJA 2/2019   

 

    22.2.2019 

 

KEURUUN KYLÄPARLAMENTIN KOKOUS 

AIKA 20.2.2019 18.00-19.25  

PAIKKA Liikelataamo Keuruu, Tervantie 15 

LÄSNÄ Hokkanen Markku (Koillis-Keuruun HAKA), Jokinen Matti (Riiho), Kivinen Tuomo (Etelä-

Keuruu), Paananen Katri (Liesjärvi), Peräkorpi Matti (Pihlajavesi), Saarinen Matti (Karimo), 

Vesterinen Liisa (Etelä-Keuruu) sekä Soutolahti Satu (Keulink) 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

       Markku Hokkanen avasi kokouksen ja toivotti läsnä olleet tervetulleiksi. 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.  Päivitettiin kyläparlamentin jäsenten nimet: 

Etelä-Keuruu: Tuomo Kivinen, Liisa Vesterinen  

Jukojärvi: Jukka Raivio ja Risto Siltanen   

Karimo: Raija Koskela-Drischenko ja Matti Saarinen 

Koillis-Keuruun HAKA: Markku Hokkanen ja Marketta Koskinen 

Liesjärvi: Hilkka Lampinen, Katri Paananen ja varalla Heli Ruotsalainen 

Pihlajavesi: Matti Peräkorpi 

Riiho: Matti Jokinen ja Niko Jokinen 

Kaupungin edustaja: Eero Laskujärvi 

 

3. KYLÄPARLAMENTIN JÄRJESTÄYTYMINEN 

Valittiin puheenjohtajaksi vuodelle 2019 Markku Hokkanen ja varapuheenjohtajaksi Matti Jokinen. Tode-

taan sihteerivuoron olevan Liesjärvellä. Kokouksen sihteerinä toimivat Katri Paananen ja tiedottaja Liisa 

Vesterinen.  

 

4. ASIALISTAN HYVÄKSYMINEN 

Hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi.  

 

5. SATAMAT JA REITIT -HANKKEEN INFO 

Projektipäällikkö Satu Soutolahti kertoi Keulinkin hankkeen tavoitteista ja aikataulusta. Hanke päättyy 

heinäkuun lopussa, joten kylien toimenpiteillä eli sopivien reittien selvittämisellä on kiire.  Tilausta eripi-

tuisille reiteille on. Niiden oheen tarvitaan palveluita. Kaupunki on valmis keskustelemaan tarvittavista 

resursseista reittien kunnossapitoon liittyen. Satamat ja reitit -hanke ei rakenna uusia reittejä, mutta kar-

toittaa reittivaihtoehtoja ja voi toteuttaa pilottireitin. Valmiutta tähän on Pihlajavedellä ja Häkkisessä. 
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6. KEURUUN KYLÄT 2020 -OHJELMAN PÄIVITTÄMINEN 

Kylistä vain Liesjärvi on päivittänyt suunnitelmaa. Sitä on mahdollista hyödyntää muillakin kylillä, joiden 

toivotaan palaavan vielä asiaan. 

 

7. OPPILAAKSIOTTOALUEET JA KOULUJEN ALKAMISAJAT 

Pihlajaveden koulun osalta ajankohtainen. Kyläkoulujen toivotaan olevan aktiivisia asiassa.  

8. KEVÄTKAUDEN TOIMINNAN SUUNNITTELU 

Eero Laskujärvin on ilmoittanut, että ns. mökkiläispostitus toteutuu keväällä. Jakelu on yli 1 000 kpl ja si-

tä ei kohdenneta asuinpaikkakunnittain. Tulostuskulut kylätiedotteesta siihen jaetaan kylien kesken. Ku-

kin kylä toimittaa kesän tapahtumatiedot tiedottaja Liisa Vesteriselle, joka kokoaa niistä tiedoston mat-

kailusihteeri Leena Jaatiselle.  

 

Sovittiin, että Markku Hokkanen ja Matti Peräkorpi valmistelevat retkeä Pylkönmäelle (Vuoden kylä 

2019) joko loppukevääksi tai syksyksi.   

 

9. MUUT ASIAT 

Ei muita asioita. 

 

10. SEURAAVA KOKOUS 
Seuraava kokous pidetään ke 24.4.2019 klo 18.00 Pihlajaveden Kauppalassa. 
 
 
Kokouksen vakuudeksi 
 
 

Markku Hokkanen  Liisa Vesterinen 

puheenjohtaja   tiedottaja 
 

 

 


